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RG.0002.26.2016 

 

P r o t o k ó ł   nr   XXVI/2017  

z sesji Rady Gminy Zbrosławice, 

odbytej w CUP w Zbrosławicach      

w dniu 16 lutego 2017 r. 

 

  W sesji udział wzięło 14 radnych (jak w liście obecności, stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego 
protokołu) oraz 26 gości zaproszonych (jak w liście obecności, stanowiącej załącznik nr 2 i 3 do 
niniejszego protokołu). 

  Czas rozpoczęcia sesji - godz. 14:00. 

 

Ad. 1. 

  Otwarcia obrad oraz przywitania radnych i zaproszonych gości dokonał Przewodniczący Rady Gminy 
– Pan Jan Fels .  

Ad. 2. 

   Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność do przyjmowania 
uchwał.   

Ad. 3. 

   W-ce Wójt Gminy, Pani Katarzyna Sosada wniosła o wprowadzenie do porządku obrad 
autopoprawek do następujących projektów uchwał:  

 w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego  
w Gminie Zbrosławice – II, 

 zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Zbrosławice na lata 2017-2027 – VIII, 

 zmian w budżecie Gminy Zbrosławice na rok 2017, 

oraz projektów uchwał: 

 zmian w budżecie Gminy Zbrosławice na rok 2017 – IXA, 

 zmieniająca uchwałę w sprawie inkasa podatku od nieruchomości, rolnego, leśnego, opłaty 
targowej oraz określenia inkasentów i wynagradzania za inkaso w 2017 roku – XI. 

Ponadto Pani W-ce Wójt poprosiła, aby z porządku obrad wycofać projekt uchwały: zmieniającą 
uchwałę w sprawie podziału Gminy Zbrosławice na okręgi wyborcze oraz ustalenia ich granic, 
numerów i liczby radnych wybieranych w każdym okręgu – VII. 

Przewodniczący Rady Gminy, Pan Jan Fels wniósł o wprowadzenie do porządku obrad autopoprawki 
do projektu uchwały: 

 w sprawie skargi na działalność Wójta Gminy Zbrosławice – XII. 

  Do powyższych wniosków nie wniesiono uwag. Wnioski zostały przyjęte jednogłośnie. 

 

Ad. 4. 

  Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad uwzględniający powyższe wnioski:  

                    Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie quorum do podejmowania uchwał. 
3. Rozpatrzenia wniosków w sprawie zmiany proponowanego porządku obrad. 
4. Przyjęcie porządku obrad. 
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5. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
6. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji. 
7. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady. 
8. Sprawozdanie Wójta. 
9. „15 minut sołtysów” – informacje sołtysów. 
10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) włączenia Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Kamieńcu przy ul. Gliwickiej 6 do 
Zespołu Szkół Ogólnokształcących im. Jana Pawła II w Kamieńcu przy ul. Gliwickiej 6 – I, 

b) projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego 
w Gminie Zbrosławice (autopoprawka) – II,  

c) wyrażenia zgody na zbycie lokalu użytkowego położonego w budynku gospodarczo-
garażowym w Karchowicach przy ul. Bytomskiej 47, będącego własnością Gminy 
Zbrosławice – III,  

d) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości zabudowanej położonej w Czekanowie przy ul. 
Szkolnej, będącego własnością Gminy Zbrosławice – IV, 

e) zmieniającą uchwałę w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości – V, 

f)    zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa 
oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wynagrodzenia za inkaso w roku 2017 – VI,   

g) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Zbrosławice na lata 2017–2027 
(autopoprawka) – VIII, 

h) zmian w budżecie Gminy Zbrosławice na rok 2017(autopoprawka) – IX, 
i)    zmian w budżecie Gminy Zbrosławice na rok 2017 – IX A, 
j)   przekazania środków finansowych dla Policji – X, 
k) zmieniającą uchwałę w sprawie inkasa podatku od nieruchomości, rolnego, leśnego, opłaty 

targowej oraz określenia inkasentów i wynagradzania za inkaso w 2017 roku – XI, 
l)   skargi na działalność Wójta Gminy Zbrosławice – XII. 

11. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 
12. Realizacja postulatów, wniosków i interpelacji radnych. 
13. Wolne wnioski oraz zapytania zaproszonych gości i mieszkańców gminy. 
14. Zamknięcie sesji. 

   

Uwag do przedstawionego porządku sesji nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania –  
porządek sesji został przyjęty jednogłośnie.  

Ad. 5. 

Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie.    

Ad. 6.  

Informację o pracy poszczególnych Komisji Rady Gminy przedstawili ich przewodniczący: 

 

 Pan Wiesław Topór poinformował, iż Komisja Rewizyjna w okresie międzysesyjnym odbyła 
trzy posiedzenia. 9 stycznia 2017 roku komisja zajmowała się tematem: kontrola wykonania 
uchwał Rady Gminy Zbrosławice (pozytywna ocena). Kolejne posiedzenie odbyło się 30 
stycznia br., na którym rozpatrywano skargę na działalność Wójta Gminy Zbrosławice. 
Ostatnie trzecie posiedzenie odbyło się 13 lutego 2017, podczas spotkania komisja omawiała 
tematy: kontrola wydatków na transport zbiorowy z terenu Gminy Zbrosławice w tym dowóz 
dzieci do szkół za 2016 rok (pozytywna ocena), ostateczne rozpatrzenie skargi na działalność 
Wójta Gminy Zbrosławice (skargę uznano za bezzasadną). 

 Pani Józefa Boron poinformowała, iż Komisja Budżetu, Gospodarki i Rozwoju w okresie 
międzysesyjnym odbyła dwa posiedzenia. Pierwsze spotkanie odbyło się 11 stycznia 2017 
roku w temacie: Przegląd stanu oświetlenia ulicznego na terenie gminy Zbrosławice, koszty 
utrzymania oświetlenia ponoszone przez gminę, wykaz dróg, które potrzebują doświetlenia, 
możliwe oszczędności. Drugie posiedzenie odbyło się 16 lutego br. na którym omawiano  
i opiniowano projekty uchwał. 

 Pani Zofia Woźniak poinformowała, iż Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Pomocy 
Społecznej w okresie międzysesyjnym odbyła jedno posiedzenie, które odbyło się 30 stycznia 
2017 roku. W tym czasie komisja zajmowała analizą sytuacji związanej z zmianą systemu 



3 

 

oświaty, likwidacja gimnazjów zarówno dla całej gminy jak i w poszczególnych placówkach 
oświatowych na terenie gminy oraz omawianiem i opiniowaniem projektów uchwał. 

 Pani Karina Respondek poinformowała, iż Komisja Rolnictwa w okresie międzysesyjnym odbyła 
dwa posiedzenia. Pierwsze spotkanie odbyło się 23 stycznia br. na którym omawiano działalność i 
problemy pszczelarzy z terenu Gminy Zbrosławice. Drugie posiedzenie odbyło się 15 lutego 2017 
roku. Na posiedzeniu obecny był lekarz weterynarii pani Maria Gryniuk, która omówiła i wyjaśniła 
na czym polega choroba pszczół o nazwie zgnilec amerykański. Drugim tematem omawianym na 
spotkaniu była gospodarka leśna, którą przedstawił i omówił Nadleśniczy Pan Adam Mazur  
z Nadleśnictwa Brynek. 

Zapytań ani uwag nie wniesiono.    

 

Ad. 7. 

 Przewodniczący i Wiceprzewodnicząca Rady Gminy przedstawili informację ze swojej działalności            
w okresie międzysesyjnym – stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

   Zapytań ani uwag nie wniesiono.   

Ad. 8. 

   Pisemna informacja z działalności Wójta Gminy za okres od 22 grudnia 2016 r. do 16 lutego 2017 
roku – stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

  Z powodu nieobecności Wójta, Pani W-ce Wójt poinformowała, iż Wójt :     

 wziął udział w zgromadzeniu GZK Sp. z.o.o dotyczącym wyboru nowego członka Rady Nadzorczej; 

 wziął udział w święcie 3 Króli w DPS Łubie; 

 wziął udział w 25 – leciu firmy pana Tadeusza Rzemyka z Zbrosławic; 

 wziął udział w występie Noworocznym organizowanym przez społeczność miejscowości 
Wieszowa; 

 wziął udział w spotkaniu z Przewodniczącą ZNP; 

 wziął udział w spotkaniu noworocznym organizowanym przez Związek Zawodowy Solidarność; 

 wziął udział w koncercie noworocznym Białego Śląska; 

 wziął udział w spotkaniu noworocznym organizowanym przez OSP Powiatu Tarnogórskiego; 

 wziął udział w podsumowaniu Wieloboju Sołectw; 

 wziął udział w spotkaniu z senatorem panem Krystianem Probierzem; 

 wziął udział w zebraniu wiejskim w Czekanowie; 

 spotkał się z Prezesem firmy MLP; 

 wziął udział w spotkaniu w Ptakowicach z okazji Dnia Babci i Dziadka; 

 wziął udział w spotkaniu z Przewodniczącym Rady Nadzorczej GZK Sp. z.o.o; 

 w WFOŚiGW podpisał umowę częściowego umorzenia pożyczki na kwotę 195 627,26 zł; 

 spotkał się z przedstawicielem PKO BP; 

 wziął udział w spotkaniu w sprawie objęcia patronatem VIII Pitbull show w Zbrosławicach; 

 wziął udział w spotkaniu władz Szpitala Powiatowego w Tarnowskich Górach z wszystkimi 
samorządowcami z Powiatu Tarnogórskiego; 

 uczestniczył wraz z W-ce Wójt w konwencie Wójtów, Burmistrzów w Gminie Lipowa, hydro 
wystawie w Ośrodku dla niepełnosprawnych w Ziemięcicach; 

 wziął udział w koncercie charytatywnym na rzecz Szpitala Powiatowego; 
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 spotkał się z samorządowcami i służbami mundurowymi z udziałem Komendanta Państwowej 
Straży Pożarnej; 

 wziął udział w rozprawie sądowej w Sądzie Okręgowym w Gliwicach dot. odszkodowania za drogę 
w Ptakowicach (sprawa wygrana); 

Ponadto pani W-ce Wójt poinformowała, iż: 

 rozstrzygnięto otwarty konkurs ofert w zakresie sportu; 

 wzięła udział w spotkaniach z rodzicami w Szkołach Podstawowych Kopienicy, Ziemięcicach, 
Przezchlebiu i Czekanowie; 

 10 lutego br. odbyły się mediacje dyrektorów szkół z terenu Gminy Zbrosławice z przedstawicielem 
ZNP; 

 wzięła udział w wizycie studyjnej w Koninie; 

 ogłoszono przetarg na rozbudowę Przedszkola w Świętoszowicach; 

 opracowywana jest dokumentacja przetargowa na termomodernizację sali gimnastycznej  
w Miedarach, Wieszowie i termomodernizację budynku Urzędu Gminy; 

 odbyła się pierwsza konkurencja w ramach Wieloboju Sołectw – skat 

 od stycznia br. w Urzędzie Gminy funkcjonuje Wydział Społeczny, którego Naczelnikiem jest pani 
Aleksandra Hangiel; 

 od lutego br. powstał Referat Gospodarowania Zasobem Lokalowym. 

Ad. 9. 

Sołtys Wieszowy Pan Ireneusz Robakowski poprosił, aby na najbliższe zebranie wiejskie 
zaprosić przedstawiciela gazowni, w sprawie budowy sieci na terenie miejscowości. Ponadto poruszył 
sprawę dotyczącą remontu ul. Dworcowej i poinformował, że na stronie internetowej Gminy 
Zbrosławice nie ma informacji dotyczących Wieloboju Sołectw. Poruszył także temat wycinki drzew 
przy ul. Powstańców, na którą uzyskano już zgodę. Ponadto zaapelował, iż na ul. Wolności powstaje 
duże rozlewisko wody i należy coś z tym zrobić, dodatkowo zasygnalizował, że wszystkie pokrywy 
kanalizacyjne są obniżone i należy je podnieść. 

P.O. Z-ca Naczelnika Wydziału GK Pan Michał Skowron odpowiedział, iż sprawa studzienek 
kanalizacyjnych zostanie zgłoszona do wykonawcy i powinna zostać naprawiona w ramach gwarancji. 

Pani W-ce Wójt Katarzyna Sosada odpowiedziała, iż na stronie internetowej Gminy 
Zbrosławice znajdują się wszystkie informacje dotyczące Wieloboju Sołectw, m.in. o tym że  
w najbliższą sobotę rozgrywana jest konkurencja piłki halowej. 

Ad 10. 

  Przewodniczący Rady przedstawił do podjęcia następujące projekty uchwał: 

a)w sprawie włączenia Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Kamieńcu przy ul. Gliwickiej 6 do   
   Zespołu Szkół Ogólnokształcących im. Jana Pawła II w Kamieńcu przy ul. Gliwickiej 6 – I, 
 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Pomocy Społecznej, Pani Zofia 
Woźniak poinformowała, iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie 
pozytywnie (10 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”).    

Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 14 radnych. Uchwała o Nr XXVI/295/2017 w sprawie włączenia Szkoły Podstawowej im. 
Jana Pawła II w Kamieńcu przy ul. Gliwickiej 6 do Zespołu Szkół Ogólnokształcących im. Jana 
Pawła II w Kamieńcu przy ul. Gliwickiej 6 została podjęta przy 14 głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 
„wstrzymujących” – stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

b) projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego  
w Gminie Zbrosławice (autopoprawka) 
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Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (13 „za”, 0 „przeciw”,                                     
0 „wstrzymujących”).    

Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 14 radnych. Uchwała o Nr XXVI/296/2017 w sprawie projektu dostosowania sieci szkół 
podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego w Gminie Zbrosławice (autopoprawka) 
została podjęta przy 14 głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących” – stanowi załącznik nr 7 do 
niniejszego protokołu. 

 

 

 c) wyrażenia zgody na zbycie lokalu użytkowego położonego w budynku gospodarczo-garażowym  
w Karchowicach przy ul. Bytomskiej 47, będącego własnością Gminy Zbrosławice 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (13 „za”, 0 „przeciw”,                                     
0 „wstrzymujących”).    

Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 14 radnych. Uchwała o Nr XXVI/297/2017 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie lokalu 
użytkowego położonego w budynku gospodarczo - garażowym w Karchowicach przy ul. Bytomskiej 
47, będącego własnością Gminy Zbrosławice została podjęta przy 14 głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 
„wstrzymujących” – stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 d) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości zabudowanej położonej w Czekanowie przy ul.   
 Szkolnej, będącej własnością Gminy Zbrosławice 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (13 „za”, 0 „przeciw”,                                     
0 „wstrzymujących”).    

Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 14 radnych. Uchwała o Nr XXVI/298/2017 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
nieruchomości zabudowanej położonej w Czekanowie przy ul. Szkolnej, będącej własnością Gminy 
Zbrosławice została podjęta przy 14 głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących” – stanowi 
załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 e) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 

 Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (13  „za”, 0 „przeciw”,                                     
0 „wstrzymujących”).    

      Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 14 radnych. Uchwała o Nr XXVI/299/2017 zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wzoru 
deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 
właścicieli nieruchomości została podjęta przy 14 głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących” – 
stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

f)  w sprawie zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa 
oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wynagrodzenia za inkaso w roku 2017 

 Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (13 „za”, 0 „przeciw”,                                     
0 „wstrzymujących”).    

      Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 14 radnych. Uchwała o Nr XXVI/300/2017 w sprawie zarządzenia poboru opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów  
i określenia wynagrodzenia za inkaso w roku 2017 została podjęta przy 14 głosach „za”, 0 
„przeciw” i 0 „wstrzymujących” – stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 g) w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Zbrosławice na lata 2017 – 2027 
(autopoprawka) 
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 Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (13 „za”, 0 „przeciw”,                                     
0 „wstrzymujących”).    

      Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 14 radnych. Uchwała o Nr XXVI/301/2017 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Gminy Zbrosławice na lata 2017 – 2027 (autopoprawka) została podjęta przy 14 
głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących” – stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

 

h) w sprawie zmiany uchwały w sprawie budżetu Gminy Zbrosławice na rok 2017 

 Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (13 „za”, 0 „przeciw”,                                     
0 „wstrzymujących”).    

      Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 14 radnych. Uchwała o Nr XXVI/302/2017 w sprawie zmiany uchwały w sprawie budżetu 
Gminy Zbrosławice na rok 2017 została podjęta przy 14 głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 
„wstrzymujących” – stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

i) w sprawie zmian w budżecie Gminy Zbrosławice na rok 2017 (autopoprawka) 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (13 „za”, 0 „przeciw”,                                     
0 „wstrzymujących”).    

      Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 14 radnych. Uchwała o Nr XXVI/303/2017 w sprawie zmian w budżecie Gminy Zbrosławice 
na rok 2017 (autopoprawka) została podjęta przy 14 głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących” 
– stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

j) w sprawie przekazania środków finansowych dla Policji 

 Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (13 „za”, 0 „przeciw”,                                     
0 „wstrzymujących”).    

      Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 14 radnych. Uchwała o Nr XXVI/304/2017 w sprawie przekazania środków finansowych dla 
Policji została podjęta przy 14 głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących” – stanowi załącznik nr 
15 do niniejszego protokołu. 

k) zmieniająca uchwałę w sprawie inkasa podatku od nieruchomości, rolnego, leśnego, opłaty 
targowej oraz określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso w 2017 roku 

 Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (13 „za”, 0 „przeciw”,                                     
0 „wstrzymujących”).    

      Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 14 radnych. Uchwała o Nr XXVI/305/2017 zmieniająca uchwałę w sprawie inkasa podatku 
od nieruchomości, rolnego, leśnego, opłaty targowej, oraz określenia inkasentów i wynagrodzenia 
za inkaso w 2017 roku została podjęta przy 14 głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących” – 
stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

l) w sprawie skargi na działalność Wójta Gminy Zbrosławice 

 Projekt w/w uchwały przedstawił i omówił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 
Zbrosławice, Pan Wiesław Topór. Pan Wiesław Topór poinformował, iż Komisja Rewizyjna uznała 
skargę za bezzasadną, a następnie odczytał uzasadnienie do powyższego projektu uchwały. 

Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 14 radnych. Uchwała o Nr XXVI/306/2017 w sprawie skargi na działalność Wójta Gminy 
Zbrosławice została podjęta przy 14 głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących” – stanowi 
załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 
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Ad. 11, 12.   

W-ce Przewodnicząca Rady Gminy Pani Zofia Woźniak poinformowała, iż w okresie 
międzysesyjnym do Biura Rady Gminy wpłynął wniosek Radnego Pana Rafała Kubika w sprawie 
hydrantów w Sołectwie Laryszów. 

W odpowiedzi na powyższy wniosek Gminny Zakład Komunalny Sp. z.o.o. informuje, że hydranty 
przeciwpożarowe zewnętrzne posadowione wzdłuż ul. Wolności w Laryszowie od momentu ich 
zamontowania były wyposażone w pokrywy z tworzywa sztucznego. Zakład nie ma wpływu na 
kradzież przedmiotowych pokryw. 

Ponadto do Biura Rady Gminy wpłynął wniosek mieszkańca Wieszowy dot. uchwały Rady Gminy na 
działalność Dyrektora ZGKiM w Zbrosławicach. Autor wniosku prosi o ponowne rozpatrzenie skargi. 

Pani Zofia Woźniak poinformowała, iż po konsultacjach z prawnikiem, zgodnie z art. 239 kpa 
podtrzymuje się poprzednie stanowisko w sprawie skargi, bez zawiadomienia skarżącego. 

Do Biura Rady Gminy wpłynęła również informacja Posła na Sejm RP Krzysztofa Sitarskiego  
w sprawie podjęcia działań wymagających środków kontroli stanu ochrony środowiska i planów 
kompleksowej likwidacji składowania odpadów niebezpiecznych po przedsiębiorstwie państwowym 
Zakłady Chemiczne Tarnowskie Góry w Tarnowskich Górach. Pani Zofia Woźniak poinformowała,  
iż odpowiedź jest dostępna dla wszystkich zainteresowanych w Biurze Rady Gminy. 

Ad. 13.   

Radny Pan Rafał Kubik odniósł się do odpowiedzi na jego wniosek dotyczący wymiany hydrantów. 
Poinformował, iż wcześniej hydranty posiadały metalowe części, dlatego je ukradziono.  

Radna Pani Krystyna Graca zadała pytanie związane z działalnością Wójta w okresie 
międzysesyjnym. Zapytała o co chodzi w kwestii ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomości 
w Ziemięcicach? Radna zapytała również, w której spółce został powołany nowy członek Rady 
Nadzorczej?  

W-ce Wójt pani Katarzyna Sosada odpowiedziała, iż nowy członek Rady Nadzorczej został powołany 
w Gminnym Zakładzie Komunalnym Sp. z.o.o. 

P.O. Z-ca Naczelnika Wydziału Gospodarki Komunalnej Pan Michał Skowron odpowiedział, iż 
służebność przesyłu dotyczy sieci telekomunikacji przy bibliotece w Ziemięcicach. W chwili obecnej 
urządzenie znajdowało się w środku budynku, który zgodnie z projektem zostanie wyburzony. 
Telekomunikacja przeniosła swoją skrzynkę rozdzielczą na drugą stronę drogi, przy ośrodku zdrowia. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Fels zadał pytanie związane z wycinką drzew. Zapytał jakie 
drzewa można wycinać zgodnie z nowymi przepisami? 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Ochrony Środowiska Pani Beata Dzielicka 
odpowiedziała, iż zgodnie z nowymi regulacjami drzewa i krzewy można wycinać na 
nieruchomościach stanowiących własność osób fizycznych i są usuwane na cele niezwiązane  
z prowadzeniem działalności gospodarczej. 

Pani Zofia Woźniak zapytała czy otrzymano już odpowiedź ZDP na pismo dotyczące udrożnienia rowu 
na ul. Reptowskiej w Ptakowicach? 

Naczelnik Wydziału GK odpowiedział, iż na chwilę obecną odpowiedź nie wpłynęła. 

Sołtys Wieszowy Pan Ireneusz Robakowski zapytał czy ul. Jagodowa w Wieszowie została 
uwzględniona do budowy oświetlenia? Wspomniał, iż Rada Sołecka złożyła w wrześniu 2016 roku 
wniosek o uwzględnienie tej inwestycji w budżecie Gminy. 

Naczelnik Wydziału GK odpowiedział, iż temat oświetlenia był omawiany na ostatnim posiedzeniu 
Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju. Żadnych konkretnych inwestycji nie omawiano, budowa 
oświetlenia będzie realizowana zgodnie z planem i dostępnymi środkami finansowymi. 

Radny Pan Alojzy Szyguła zaproponował, aby nowy Komendant Komisariatu Policji w Zbrosławicach 
przedstawił plan działania, opowiedział o współpracy na rozległym terenie Gminy Zbrosławice. 

Komendant Pan Rafał Openchowski odpowiedział, iż na stanowisko został powołany 7 lutego br. 
Poinformował, iż dotychczasowa jego praca w Komendzie Powiatowej Policji polegała na współpracy 
z przedstawicielami różnych instytucji, posiada wizję działań, które będzie stopniowo realizował na  
terenie Gminy Zbrosławice. Komendant dopowiedział, że obszar gminy jest bardzo rozległy, dlatego 
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podstawą będą działania prewencyjne, wymagające środków finansowych, które będzie również starał 
się pozyskać z Urzędu Gminy. Zapowiedział, iż drzwi do jego biura są zawsze otwarte a telefon 
komórkowy zawsze dostępny, dlatego zaprasza do współpracy, aby poziom bezpieczeństwa na 
terenie Gminy Zbrosławice był na wysokim poziomie. 

Radny Pan Klaudiusz Aplik poinformował, iż patrole policji dotychczas poruszały się przez 
Przezchlebie z nadmierną prędkością, dlatego nie mogły zauważyć wszystkich wykroczeń.  
Radny zaapelował, aby w przyszłości ta sytuacja się zmieniła i poprawiła. 

Komendant odpowiedział, iż nie jest w stanie zweryfikować prędkości z jaką porusza się patrol policji. 
Dopowiedział, iż służąc na drodze podstawową sprawą jest prędkość patrolowa umożliwiająca 
obserwację terenu. Odpowiadając na pytanie poinformował, iż priorytetem Komendanta 
Wojewódzkiego Policji jest zwiększenie ilości patroli pieszych, w tej sytuacji odchodzi się od szybko 
przemieszczających się radiowozów. A bardziej skłania się ku temu, aby policjant był bliżej 
społeczeństwa. W przypadku Gminy Zbrosławice teren jest bardzo rozległy, dlatego ta sytuacja będzie 
utrudniona, a wręcz nie możliwa. W tej sytuacji priorytetowym zadaniem policjantów z Komisariatu  
w Zbrosławicach jest patrol pieszy między zagrożonymi rejonami gminy a następnie przy tych 
miejscach gdzie te zagrożenie występuje. Dopowiedział, iż w Internecie funkcjonuje mapa zagrożeń 
gdzie można oznaczać miejsca, w których to zagrożenie występuje. Narzędzie ułatwia pracę policji, 
pozwala ocenić zagrożenia i adekwatnie kierować siły i środki do ich zwalczania. Na koniec 
Komendant podał swój numer telefonu: 798 030 269 oraz zaapelował, aby na telefonach 
komórkowych zainstalować aplikację Moja Komenda, która umożliwia lokalizowanie komend  
i komisariatów Policji w Polsce. Dzięki niej można w prosty sposób odnaleźć najbliższą jednostkę,  
a następnie sprawdzić, jak najszybciej do niej trafić, aplikacja zawiera również bazę wszystkich 
dzielnicowych w Polsce oraz umożliwia ich odszukanie. 

Przewodniczący komisji Rewizyjnej, Pan Wiesław Topór w ramach integracji z społeczeństwem 
zaprosił Komendanta do gry w siatkówkę, która odbywa się w każdą środę. 

Komendant odpowiedział, iż na pewno skorzysta z zaproszenia. 

 

Ad. 14. 

Przewodniczący Rady podziękował za udział w sesji, dokonując tym samym jej zamknięcia. 

Czas zakończenia:  15:15 
 
Wszystkie załączniki do niniejszego protokołu, jak również nagranie dźwiękowe z sesji są dostępne             
w biurze Rady Gminy. Natomiast uchwały od Nr XXVI/295/2017 do Nr XXVI/306/2017 stanowiące 
załączniki od nr 6 do 17 są również dostępne w BIP Urzędu Gminy Zbrosławice. 
 
 
 
Protokołował 
Referent Piotr Kupka 
  
 


